

压伤的芦苇
主耶稣是怜悯，慈爱，
宽恕，温柔，谦和

A Bruised Reed — He is Mercy, Kindness,
Forgiveness, Tenderness, and Humility

2022.5.29



(希伯来书 5:8) 他虽然为儿子，
还是因所受的苦难学了顺从。
他既得以完全，就为凡顺从他
的人，成了永远得救的根源。

(Hebrews 5:8) Although he was a son, he
learned obedience from what he
suffered, and, once made perfect, he
became the source of eternal salvation
for all who obey him.

(彼得前书 2:23)：他被骂不还口。受害不说威吓的话。只将自己交托那按公义审判人的主。

(1 Peter 2:23) When they hurled their insults at him, he did not retaliate; when he suffered, he made no threats. Instead, he entrusted himself to him who judges justly.

(以赛亚书 42:1-3) 看哪，我的仆人，我所扶持，所拣选，心里所喜悦的，我已将我的灵赐给他，他必将公理传给外邦。

他不喧嚷，不扬声，也不使街上听见他的声音。

压伤的芦苇，他不折断。将残的灯火，他不吹灭。

他凭真实将公理传开。

(Isaiah 42:1-3) "Here is my servant, whom I uphold, my chosen one in whom I delight; I will put my Spirit on him and he will bring justice to the nations.

He will not shout or cry out, or raise his voice in the streets.

A bruised reed he will not break, and a smoldering wick he

will not snuff out. In faithfulness he will bring forth justice;



A BRUISED REED

HE WILL NOT BREAK



(马太福音 12: 15-20) 这是要应验先知以赛亚的话，说，看哪，我的仆人，我所拣选，所亲爱，心里所喜悦的，我要将我的灵赐给他，他必将公理传给外邦。他不争竞，不喧嚷。街上也没有人听见他的声音。**压伤的芦苇，他不折断。将残的灯火，他不吹灭。**等他施行公理，叫公理得胜。外邦人都要仰望他的名。

(Matthew 12 15-20) This was to fulfill what was spoken through the prophet Isaiah: "Here is my servant whom I have chosen, the one I love, in whom I delight; I will put my Spirit on him, and he will proclaim justice to the nations. He will not quarrel or cry out; no one will hear his voice in the streets. **A bruised reed he will not break, and a smoldering wick he will not snuff out,** till he leads justice to victory. In his name the nations will put their hope."

神的怜悯

(路1: 50) 他怜悯敬畏他的人，直到世世代代。

(Luke 1: 50) His mercy extends to those who fear him, from generation to generation.

(诗篇 103： 8-11, 17) (大卫的诗)

(Psalms 103: 8-11, 17)

耶和华有怜悯，有恩典，
不轻易发怒，且有丰盛的慈爱。
他不长久责备，
也不永远怀怒。

天离地何等的高，他的慈爱向敬畏他的人，也是何等的大。

但耶和华的慈爱，归于敬畏他的人，从亘古到永远。他的公义，也归于子子孙孙。



(约8:7-11) 耶稣就直起腰来，对他们说：“你们中间谁是没有罪的，谁就可以先拿石头打她。”……耶稣就直起腰来，对她说，妇人，那些人在哪里呢？没有人定你的罪吗？她说，主阿，没有。耶稣说，我也不定你的罪。去吧。从此不要再犯罪了。

(John 8:7-11)

(约翰福音 8: 12) 耶稣又对众人说，我是世界的光。跟从我的，就不在黑暗里走，必要得着生命的光。

(John 8:12) When Jesus spoke again to the people, he said, "I am the light of the world. Whoever follows me will never walk in darkness, but will have the light of life."

Summary

压伤的芦苇，他不折断。将残的灯火，他不吹灭。

主耶稣是怜悯，慈爱，宽恕，温柔，谦和

A bruised reed he will not break, and a smoldering wick he will not snuff out.

He is Mercy, Kindness, Forgiveness, Tenderness, and Humility